
Interpelácia č. 40/2025 
 

 

15. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 03. 03. 2025  

 

 

Ing. Kolesár: 

Moja interpelácia je opakovaná. Na 9. zasadnutí zastupiteľstva 12. februára 2024, skoro pred 

rokom, následne na 14. zasadnutí 9. decembra 2024, dvakrát som žiadal informáciu 

o neziskovej organizácii Kolégium sv. Gorazda, a žiadal som informáciu, koľko má táto 

organizácia zamestnancov a aký má majetok. Stále túto informáciu nemám. Nejak sa mi 

nechce veriť, že za rok vedenie mesta nevie, na koho  boli postúpené práva stavebníka, že 

teda nepoznáme personálne a materiálne zabezpečenie organizácie, ktorá má zabezpečovať 

výstavbu školy v rómskej osade. Prosím o doloženie týchto informácií.  

 

PhDr. Čižmár: 

Tak, ako ste adresovali svoj podnet na vedenie mesta, táto informácia bola adresovaná 

riaditeľovi školského úradu, pánovi Knapovi. Túto informáciu buď predloží vám osobne, 

alebo sa skontaktuje s vami a vám oznámi tieto informácie.  

 

Ing. Kolesár: 

Pán primátor, toto ste mi hovorili už 09. 12. Tak, ja nie som ani priateľ pána Knapa, ani ho 

dokonca nepoznám, ani pravdu povediac nemusím vedieť, kto to je. Ja som poslanec 

mestského zastupiteľstva a vás žiadam o informáciu a za rok, nedokážete od organizácie, 

ktorá dostala postúpenie práv na výstavbu školy za 11 miliónov, získať informácie o jej 

personálnom a majetkovom stave? Ja vás žiadam o informáciu, nie pána Knapa. Keby som ho 

poznal, aj tak by som od neho nič nepýtal, lebo ja nie som poslancom gréckokatolíckej 

eparchie, ja som poslancom v meste Trebišov.  

 

PhDr. Čižmár: 

Ja vám oznamujem, že vašu požiadavku sme adresovali na osobu, ktorá je kontaktnou v tejto 

veci, a tieto informácie deklaroval, že vám poskytne on osobne.  

 

 

 

 

 

 

 

 


